
Dat er een regeling nodig is weten we allemaal, jammer dat we voor jaren terug alles over boord 
hebben gegooid om vervolgens nu de regels weer te gaan aanscherpen.
Beetje laat nu we weten dat we in de komende jaren van het gas af moeten, en dan nu zulke maatregel 
te gaan treffen, en op deze manier de installateurs die hun vak serieus nemen gaat belasten met extra 
kosten en papierwerk.
Wij zij als sinds 1983 actief als installatiebedrijf en hebben met de diploma’s waarover we beschikken 
alle werkzaamheden kunnen en mogen uitvoeren. Het verbaasd mij dan ook dat eerst alle disciplines
worden uitgesplitst om  vervolgens deze weer apart te kunnen benoemen, met als gevolg dat als je 
deze werkzaamheden wil blijven uitvoeren je ook hiervoor gecertificeerd moet zijn.
Ik  heb monteurs in opleiding voor niveau 4 en 5 waar nog met lesstoffen en meetapparaten wordt 
gewerkt uit de vorige eeuw. Hoe kunnen we dan nu op zo’n kort termijn onze mensen bijscholen.
Dit kan niet op een ROC want die hebben de lesstoffen niet, dus naast de regulieren opleiding moeten 
ze ook nog eens bij een externe partij de benodigde certificaten gaan halen.
Wanneer  moeten ze dan worden bijgeschoold voor bijvoorbeeld de warmte pompen?
Moet dit in de nacht gebeuren of moeten we een jaar de tent sluiten papieren halen en dan maar weer 
kijken of we weer aan de gang kunnen.
Ook de opmerking dat de installateur de gaskraan moet sluiten bij onveilige situaties zal in een aantal 
gevallen op verzet stuiten met als gevolg dat we hierdoor weer een klant verliezen. Want op deze 
manier moeten wij twee petten dragen en zullen we als erkend installateur altijd aan het kortste eind 
trekken. De bedrijven die niet zijn gecertificeerd werken te eerste goedkoper ten tweede zullen ze de 
regels niet zo strak hanteren als wij moeten doen en ten derde worden zij niet gecontroleerd.
Dan hebben we gelijk het punt dat het meest voor de hand liggend is de bedrijven te gaan contoleren
die niet over de benodigde vakbekwaamheids diploma’s of certificaten beschikken.
Realiseren we ons ook dat dit wel eens ten kosten van het onderhoud kan gaan door de hoge prijzen 
die gerekend moeten gaan worden, en men er voor kiest om het maar een paar jaar over te slaan of pas 
gaan handelen bij een storing.
Als we deze regels weer willen gaan hanteren moeten we de verantwoordelijkheid weer bij de 
gemeente of nutsbedrijven gaan neerleggen, die kunnen een sanctie opleggen en uitvoeren zonder dat 
de installateur hierbij in gevaar komt en klanten gaat verliezen.
Kortom er staat nog veel te gebeuren voor deze maatregel bekrachtigd kan worden.


